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STEMGERECHTIGD  

    

Aanwezig (A), Online aanwezig 

(O), verontschuldigd (V) of 

afwezig (/) 

Milieu- en 

natuurverenigingen 
Natuurpunt Jozef Bousse A 

Natuurpunt Christiaen Pottillius O 

Natuurpunt Rik Libbrecht O 

Natuurpunt Lieve Pottelancie V 

VELT Wilfried Samaey / 

Erkende 

wildbeheereenheden (1) WBE Leie & Schelde Joost Ghyssel 
/ 

Adviesraden Ouderadviesraad (OAR) André Sonneville O 

Cultuurraad Christine Depaepe A 
Onderwijsinstellingen Futura Ons dorp Nele Van Waeyenberge O 

Futura scholen Frederick Berton / 
Beroepsgroepen en -

organisaties (2) 
Bedrijfsgilde Menen - 

Lauwe - Rekkem Dirk Descamps 
O 

 Unizo Lut Ghesquiere O 
Uit persoonlijk 

engagement 
 Yves Van den Abeele A 

 Filiep Pille O 

 Gerard Cools O 

 Pascal Poot 

V: vervanger:  

Jan Parmentier (O) 

JazzStoria Bernard Joye / 

Belangengroepen en/of 

wijkcomités 
Menen: Wijkcomité  Nancy Matthews 

O 

NIET-

STEMGERECHTIGD     
 

Schepen van Klimaat Stadsbestuur Menen Patrick Roose A 
Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Polien Claeys A 
Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Marie Malsagne A 
Kabinetsmedewerker Stadsbestuur Menen Frederic Dehaudt A 

 

  



 

1. Opmerkingen / Goedkeuring verslag vorige milieuraad 

Verslag wordt goedgekeurd, er zijn geen opmerkingen. 

2. Afval 

a. Vraag naar plan van aanpak om sluikstort tegen te gaan 

Toelichting Marie: Stad organiseert sensibiliseringsacties en bekendmaking rond de 

MooiMakers. Momenteel loopt de campagne ‘kakje in een zakje’ en er wordt een nieuwe 

actie rond de Lenteschoonmaak voorbereid. Vorig jaar werd i.h.k.v. de World Cleanupday 

een actie georganiseerd rond de Leie, dit was zeker een succes. 

b. Afval bij speelstraten 

Schepen Roose: Er zal contact opgenomen worden met de jeugddienst. Er zijn altijd 

verantwoordelijken voor iedere speelstraat. Via de milieudienst zal materiaal voorzien 

worden voor de opruiming van de straten. 

c. Vuilnisbakkenplan stand van zaken 

Toelichting Marie:  

- de app MijnMooieStraat wordt toegelicht, een app die een grote verbetering 

betekent naar efficiëntie toe, meldingen komen rechtstreeks terecht bij de groene 

ridders (i.p.v. via werkbon).  

- Er werd een inventarisatie gedaan van de vuilnisbakken. De volgende stap is nu 

metingen uitvoeren zodoende we de gemiddelde vulgraad kunnen nagaan. Er zal op 

verschillende tijdstippen een ‘meting’ uitgevoerd worden door de groene ridders om 

een duidelijk beeld te hebben van welke vuilbakken overvol of altijd leeg zijn. 

- Verdere toelichting over aantal vuilnisbakken in Menen (274) = veel, alsook veel 

verschillende soorten. Aanpassingen zijn nodig. 

Toelichting schepen Roose:  

- Handhaving en opsporing van gegevens bij sluikstort is belangrijk: vorige maand twee 

maal effectief.  

- Cijfers Menen conclusies: sterke stijging PMD+ (+7kg/inw/jaar), sterke stijging glas en 

minder sluikstort door investering in ondergrondse glascontainers (zie grafiek), 

restafval daling begin 2020 maar daarna corona-effect = een stijging doordat mensen 

thuis zijn. 



 

 

d. Statiegeldalliantie 

Alle inhoudelijke informatie: https://statiegeldalliantie.org/yes-we-can/. Vraag aan 

Milieuraad: advies m.b.t. hernieuwing deelname. 

- Jan Parmentier: Gezinsbond ondersteunt dit initiatief.  

- Rik Libbrecht: vaak dezelfde mensen en terugkerend. Schepen geeft aan dat dit 

inderdaad zo is en de moeilijkheid ligt in het op heterdaad betrappen. 

- Jozef Bousse: Steun van Natuurpunt voor dit initiatief. 

Conclusie: campagnebeeld zal ondersteund worden. We blijven we bij onze bemerking 

dat, gezien we een grensstad zijn, wij een Europese aanpak prefereren.$ 

 

3. Rioleringsnet stand van zaken in Menen (n.a.v. Pano-reportage) 

Toelichting schepen Roose:  

- Stad Menen is een van de besten van de klas: 92,9% aansluiting op de riolering in 

onze stad. De laatste procentjes zijn de moeilijkste omdat deze het verst verspreid 

liggen, maar ook hier is aandacht voor. 

- Opmerking: er is ook een verschil tussen een gemengd stelsel (regenwater en vuil 

water samen) en gescheiden stelsel (regenwater apart). Menen tracht zoveel 

mogelijk over te schakelen op laatste systeem.  

- Palingbeek is gecategoriseerd met een slechte biologische toestand, dit proberen we 

te verbeteren. Project lopende hieromtrent in Lauwestraat en Moeskroenstraat. 

https://statiegeldalliantie.org/yes-we-can/


Daarnaast ook project lopende in Grote Weg, Schelpen- en Vagevuurstraat. Ook de 

LAR wordt herbekeken en wordt in geïnvesteerd. In het centrum, Oude Leielaan 

komt ook een gescheiden stelsel. J&M Sabbestraat staat ook nog op het programma.  

- Rik Libbrecht: hoe zit het met de Menenstraat? Schepen: Dit probleem is zeker 

gekend en zit momenteel in studiefase 

 

4. Licht-, geluid- en bouwhinder (punt Yves) 

a)  Lichtvervuiling: Halogeenlampen vaak in 45° gezet i.p.v. naar beneden gericht = 

overconsumptie energie 

Schepen Roose: onderbelicht probleem, in vergunningsbeleid kan hier rekening mee 

gehouden worden maar er is niet altijd een vergunning nodig.  

André Sonneville: Verlichting Racing dient nagekeken te worden, een verlichtingskop staat 

gericht naar straat  Polien geeft intern door ter controle.  

 

b) Geluidhinder: Brommertjes maken veel lawaai 

Schepen Roose: wettelijk vaak in orde, dus weinig grond om actie te kunnen ondernemen. 

c) Bouwhinder: Geluidshinder, overtredingen bij bouw sporthal in Oude Leielaan. 

Handhaving? Controle? 

Schepen Roose: voor werftransport is vergunning nodig, stad is consequent en legt hier altijd 

voorwaarden op (bv. naar uren toe start/stop school). Er wordt handhavend opgetreden. 

Deze specifieke overtreding (betonstort ‘s nachts) werd doorgegeven. 

5. Zwaluwnestactie 

Toelichting Frederic: Voorstelling als kabinetsmedewerker. Stadlandschap Leie en Schelde 

verspreidt kunstnesten voor huiszwaluwen op plekken waar dit interessant kan zijn. De 

bestaande zwaluwnesten zijn in kaart gebracht (Philippe Mingels). Natuurpunt is ook 

betrokken partij. Er zit een kolonie in de ruime omgeving van de Croisé, brieven werden daar 

verspreid met postkaart. Uiteindelijke doel is de zwaluwen in de school Barthel te krijgen! 

Stap voor stap werken we daar naar toe. Potentiële geïnteresseerden voor een nest, kunnen 

zich nog tot eind februari opgeven. Daarna zal iedere locatie onderzocht worden. Indien 

geschikt, krijgen ze een nest (SLS) en een plankje voor de uitwerpselen (stad). Vervolgens 

gaat stad Menen ook alles installeren aan de gevels. 

Vanuit Natuurpunt (via Marc Watteyne)  is er ook een algemenere oproep om bestaande 

nesten te melden (huis- en boerenzwaluw), zodoende de populatie zwaluwen verder in kaart 

gebracht kan worden. 

Opmerking Rik: Twee bijkomende problemen voor de zwaluwen zijn de klimaatsopwarming 

in het algemeen en het tekort aan insecten.  

Frederic: Opgenomen in de campagne dat mensen ook, om de zwaluwen te helpen, groen 

kunnen voorzien waardoor er meer insecten zijn.  



6. Koningstraat  

Toelichting Polien: Op de hoek van de Stationsstraat en Koningstraat ligt al vele jaren een 

stuk grond te koop. Deze is afgezet voor het publiek en oogt zeer slordig. Het is een plek die 

we graag willen opwaarderen en een waardevollere inrichting zouden geven tot het 

verkocht wordt. Er is een akkoord hieromtrent met de eigenaar.  

Ontwerp: Het achterste deel schenken we terug aan de natuur, we laten de natuur zijn gang 

gaan en sluiten dit deeltje af voor het publiek. Het voorste deel zal ingericht worden als 

wandel- en ontmoetingsplek met banken, ligbanken, een picknickbank en paden in de vorm 

van een K. De mogelijkheid voor een muurschildering wordt verder onderzocht. Deze zou 

door een kunstenares, geboren in de Koningstraat uitgevoerd kunnen worden. Meer 

informatie volgt, adviezen voor inrichting mogen mij steeds bezorgd worden. 

 

7. Omgevingsvergunningen 

- Lapere: OMV werd vorig jaar afgekeurd, ondertussen door minister goedgekeurd met 

heel wat voorwaarde. Ligt nu voor ter bekendmaking. 

- Brugpoort (kippenbedrijf, 4de pluimveestal en uitbreiden bufferbekken): voorwaardelijk 

gunstig advies verleend en 1 bezwaarschrift tijdens het openbaar onderzoek. 

- Galloo: vorig jaar werd OMV ingediend (Ringlaan en Industrielaan). Bestaande 

vergunning op Ringlaan wordt geschrapt en vergunning Industrielaan wordt uitgebreid 

met site Ringlaan. Voorwaardelijk gunstig geadviseerd. Er was daarna een 

wijzigingsverzoek zijnde dat een geluidstudie, emissiemetingen en verantwoordingsnota 

toegevoegd werden aan de aanvraag. De aanvraag zelf werd dus niet gewijzigd, er was 

enkel een toevoeging van deze documenten. 25 februari valt de vermoedelijke uitspraak. 

 

Nancy: geluidstudie is moeilijk interpreteerbaar. Wind zat niet goed en er werd met 

bepaalde zaken geen rekening gehouden. Men kan hier niet goed weg mee, hoe ga je hier 

mee om?  

Marie: het uitvoeren van een nieuwe geluidstudie is een van onze voorwaarden. 

Rik: weigeren een overkapping, getuigd van kwade wil 

Marie: voorwaarde die je bijna niet kan opleggen, omdat dit opleggen een nieuwe 

OMV vereist. 

Nancy: dicht bij woonwijk, lawaai zal dag en nacht probleem zijn. Shredder die buiten staat 

zal ramp zijn. Wat gebeurd met de eerder geformuleerde bezwaren? 

Marie: Alle bezwaren worden opnieuw opgenomen en doorgegeven. 

  



8. Varia  

Jan Parmentier: Zuidstraat: vraag naar aantrekkelijk maken van de site 

Schepen: Dit is niet voorzien in het huidig MJP. De focus ligt nu op Barakkenpark, wat 

daar in de directe omgeving is. Site wordt nu gebruikt om te spelen, we behouden 

dat maar investering is hier niet voorzien. 

 

Nancy: Meldpunt: ging herzien worden, hoe ver staat dit project? Normaal ging naam niet 

zichtbaar zijn (=anoniem), is dit zo? 

Marie: nog niet gebeurd, maar hier wordt binnenkort werk van gemaakt. Nu is er           

waarschijnlijk wel transparantie dus zal zeker meegenomen worden bij herwerking. 

Nancy: Bedanking voor éénrichtingsverkeer in de Ch. Cappellestraat, grote verbetering. 

 

Rik: Brand Galloo: Rapport van de brandweer wordt opgemaakt en aan burgemeester 

gedeeld. Kan dat doorgespeeld worden aan milieuraad.  

Marie: We gaan na of dit mag, indien het mag, sturen wij het rapport rond. 

Yves: Verlaat de milieuraad wegens verhuis naar thuisstad Brugge. Hierdoor stapt hij ook uit 

het dagelijks bestuur.  

Polien: Indien iemand zijn plaats wenst in te nemen mag men dit laten weten aan mij. 

 

Frederic: wat reclame voor Radio M, elke zondagmiddag van 12u tot 13u op Jess FM (89.9). 

Altijd interessante sprekers o.a. onze voorzitter Jozef Bousse. 

 

 

 


